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PROTOKÓŁ  Nr 28/2014 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego, Komisji  ds Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw 

Socjalnych, z dnia 14 lipca  2014 roku 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Tuszewicki Eugeniusz, Przewodniczący Komisji  

2. Radziwił Agnieszka, członek komisji  

3. Jakimiuk Anatol, członek komisji   

4. Góralczuk Eugeniusz, członek komisji    

5. Korniluk Andrzej, członek komisji,  

6. Członkowie Komisji Oświaty: Lasecka Danuta, Oliwniak Agnieszka, Piotrowska 

Krystyna,  

7. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego: Wietoszko Wiesława, 

Derehajło Teresa, Jakubowski Karol, Rzepniewski Paewł, Zienczuk Leszek,  

8. Derehajło Stanisław Wójt Gminy,  

9. Marta Tymińska Malinowska, Dyrektor GOK,   

10. Kędra Ptaszyńska Dorota inspektor ds. promocji gminy                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji w godz. 9
30 

– 13 
00

 odbyto wspólne 

posiedzenie Komisji Rady Gminy. Pierwsza część posiedzenia była wyjazdowa, a druga część 

odbyła się w świetlicy wiejskiej we wsi Dubno pod przewodnictwem Pani Wiesławy 

Wietoszko, Przewodniczącej Komisji Finansów. 

Przewodnicząca stwierdziła, że obrady są prawomocne, na stan 14-tu radnych w posiedzeniu 

uczestniczy 13-tu, nieobecny jeden członek komisji ds. promocji gminy, oświaty, kultury i 

spraw socjalnych Pan Tomasz Roszkowski.  

Następnie Przewodnicząca odczytała porządek dzisiejszego posiedzenia, pierwszy punkt 

posiedzenia został już zrealizowany, teraz przechodzi się do rozpatrywania pozostałych 

merytorycznych tematów. 

Porządek posiedzenia;  
1. Wyjazd w teren:  

a) - kontrola-sprawdzenie realizacji inwestycji budowy przydomowych oczyszczalni ścieków; 

 b) - przegląd - monitorowanie świetlic. Sprawdzenie stanu i określenie potrzeb remontowych 

świetlicy  we wsi Dubno, Szeszyły, Nurzec Jakubowskie i Boćki. 

2. Rozpatrzenie informacji na temat realizacji zobowiązań pieniężnych i czynszów 

3. Zapoznanie się z realizacją budżetu za I półrocze Zespołu Szkół w Boćkach 

4. Sprawy różne bieżące gminy 

Ad pkt 1 

Radni pojechali w teren i dokonali przeglądu aktualnie remontowanych świetlic w 

miejscowości Boćki przy strażnicy osp i w miejscowości Jakubowskie. W budynkach 

świetlic pracowali wykonawcy, gro prac było już wykonane. Pani Dorota Kędra Ptaszyska 

powiedziała, iż ona i Pani Sołtys wsi  Jakubowskie dwa razy dziennie są obecne na 

budowie i śledzą realizację prowadzonych robót budowlanych. Natomiast w miejscowości 

Boćki roboty są nadzorowane przez Pana Tadeusza Turkowicza i Panią Martę Tymińską 

Malinowską.  
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W miejscowości Jakubowskie radni obejrzeli wybudowaną przydomową oczyszczalnię 

ścieków typu Bio-Duo, a Pan Leszek Zienczuk omówił zasady jej działania.   

Ad pkt 2 

Pan Wójt poinformował o realizacji zobowiązań pieniężnych i czynszu w 2014 roku. 

Kwota przypisu zobowiązania pieniężnego na 2014 rok nadzień 30 czerwca wynosiła 

1 758 049 złotych. Na dzień 30 czerwca br wpłaty zobowiązania dokonano na kwotę 

947 205 złotych. Zaległości z lat ubiegłych stanowiły kwotę 77 500 złotych, a zaległości 

tegoroczne 96 519 złotych. Na zaległości  z lat ubiegłych w 2013 roku wystawiono 571 

upomnień i 109 tytułów wykonawczych. W roku 2014 wystawiono już 184 upomnienia i 

41 tytułów wykonawczych. Podatek rolny jednostek gospodarki uspołecznionej płacony 

jest w terminie i nie ma zaległości. Nie ma też zaległości w podatku leśnym. 

Natomiast do dnia 30 czerwca 2014 roku na opłacenie czynszu wystawiono faktury na 

kwotę 42 365 złotych, wpłat dokonano 40 357 złotych. Osobom zalegającym wysłano 

wezwana do zapłaty z pouczeniem o eksmisji w stosunku do lokalu mieszkalnego. 

(Informacja w załączeniu do protokołu) 

 

Ad pkt 3 

Pan Wójt zapoznał radnych z informacją przedłożoną przez Głównego Księgowego 

Zespołu Szkół w Boćkach w sprawie wykonania planu finansowego za I półrocze 2014 

roku. Wydatki na oświatę i wychowanie w zespole szkół w Boćkach na plan 3 501 099 

złotych wykonano w 49% zaś w szkole w Andryjankach  na plan 1 119 874 zł wykonano 

50%. W poszczególnych rozdziałach wydatki przedstawiają się następująco:  

1. Szkoła Podstawowa w Boćkach: na plan 1 541 850 zł wydatkowano 51% na co złożyły 

się wydatki na wynagrodzenia nauczycieli, administracji i obsługi oraz wydatki rzeczowe 

na zakup oleju opałowego, energii elektrycznej itp. 

2. Szkoła Podstawowa w Andryjankach na plan 948 150 zł wydatkowano 50% 

(wynagrodzenia nauczycieli, administracji i obsługi oraz wydatki rzeczowe zakup opału - 

węgla kamiennego, energii elektrycznej, wody itp   

3. Oddziały Przedszkolne w szkole podstawowej w Boćkach na plan 151 320 zł wydatki 

w I półroczu wyniosły 46% 

4. Punkt przedszkolny w Bockach na plan 111 549 zł wydatkowano 53%. 

5. Oddział przedszkolny w szkole Podstawowej w Andryjankach na plan 71 174 zł 

wydatkowano 46%. 

 Pani Dorota Kadra Ptaszyska powiedziała, iż Gmina Boćki otrzymała wsparcie w 

ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki na doposażenie punktów przedszkolnych w 

Gminie Boćki funkcjonujących przy Szkołach Podstawowych. Jest to projekt systemowy na 

którego realizację otrzymaliśmy wsparcie w ramach projektu systemowego 9.1.1 POKL.  

Wartość projektu to kwota 346 499 tyś. złotych. Oprócz doposażenia sal przedszkolnych w 

meble i materiały i pomoce dydaktyczne przy SP w Boćkach zostanie wykonany plac zabaw z 

nawierzchnią i ogrodzeniem.   

6. Gimnazjum w Boćkach na plan 1 478 900 zł wydatkowano 47%. 

7. Stołówka szkolna w Bockach w której żywi się 340 uczniów, na plan 155 500 zł 

wydatki wyniosły 42%. 

8. Stołówka szkolna w Andryjankach w której żywiło się 63 dzieci na plan 89 900 zł 

wydatkowano 52%. 

9. W rozdziale pozostała działalność na świadczenia urlopowe 36 nauczycielom-

emerytom w Boćkach wydatkowano 21 tys złotych, zaś w szkole w Andryjankach były 

przyznane zapomogi socjalne i świadczenia urlopowe dla 10 nauczycieli emerytów na 

kwotę 4 942 zł. 

(Informacje w załączeniu do protokołu) 
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Ad pkt 4. 

Wójt poinformował, że zachodzi potrzeba wprowadzenia zmian do budżetu gminy i 

podjęcie uchwały w sprawie dalszego funkcjonowania punktu przedszkolnego i ustalenie 

odpłatności za pobyt dzieci w punkcie przedszkolnym. Zmiany będą polegały na 

zwiększeniu planu dochodów i wydatków w związku z otrzymanymi środkami na 

wsparcie organizacji koncertu artystycznego w ramach Międzynarodowego Festiwalu 

Folkloru "Podlaskie Spotkania 2014". Wprowadza się zmiany w planie wydatków 

budżetowych - zmniejsza się na zadaniu inwestycyjnym przebudowy ulicy we wsi 

Piotrowo Krzywokoły, a zwiększa się na remont świetlicy w miejscowości Boćki 

W sprawach różnych  dyskutowano na temat scalenia gruntów w miejscowości Boćki i na 

temat budowy i remontów dróg na terenie gminy. 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Tuszewicki Eugeniusz 


